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' Samenstelling: 
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Kraaijeveld-Wouters (CDA), voorzitter, 
Beckers-de Bruijn (PPR), Spieker (PvdA), 
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Ruijten (CDA), Ter Veld (PvdA), Van Nieuwen-
hoven (PvdA), Linschoten (VVD), Alders 
(PvdA), Kamp (VVD), Nijhuis (VVD), Leijnse 
(PvdA), Doelman-Pel (CDA), G. Terpstra 
(CDA), Van Gelder (PvdA), De Leeuw (CDA), 
Biesheuvel (CDA) 
Plv. leden: Tommei (D66), Wolters (CDA), B. 
de Vries (CDA), Van Es (PSP), Worrell 
(PvdA), Kok (PvdA), Van lersel (CDA), 
Hageman (PvdA), Korthals (VVD), Engwirda 
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EINDVERSLAG 
Vastgesteld 12 november 1987 

Na kennisneming van de memorie van antwoord zijn in de vaste 
Commissie voor Sociale Zaken en Werkgelegenheid' nog enkele opmer-
kingen gemaakt en vragen gesteld. Indien de regering deze tijdig zal 
hebben beantwoord, acht de commissie de openbare beraadslaging 
over dit wetsvoorstel genoegzaam voorbereid. 

De leden van de C.D.A.-fractie hadden met belangstelling kennisgeno-
men van de memorie van antwoord. Deze leden vonden het merkwaardig 
dat bovenwettelijke uitkeringen wel worden meegeteld bij de definitie van 
collectieve lasten maar buiten beschouwing worden gelaten bij de 
vaststelling van het begrip lastenverlichting voor het bedrijfsleven. 

Deze leden deelden de aarzelingen van de staatssecretaris op dit punt. 
Graag wilden zij te zijner tijd kennisnemen van de nadere studie terzake 
van het ministerie samen met het CBS en het CPB. 

De hier aan het woord zijnde leden vroegen voorts of in met 
Nederland vergelijkbare landen als België en Duitsland bovenwettelijke 
uitkeringen ook tot de collectieve lasten worden gerekend. Kan de 
staatssecretaris hierover enige informatie verschaffen? 

Allereerst hadden de leden van de P.v.d.A.-fractie met belangstelling 
kennis genomen van het regeringsvoornemen om de bepaling van de col-
lectieve lastendruk te herzien. Zij gaven de regering daarbij in overweging 
om tot een verdergaande verbetering van de meting van de collectieve 
lastendruk te komen, overeenkomstig de correcties die gesuggereerd zijn 
in de Financiële Nota Sociale Zekerheid 1986. 

Vervolgens vroegen deze leden, welk belang de BV voor de gepremieerde 
en gesubsidieerde sector zou hebben bij premieverlaging als dit voordeel 
geheel ten goede komt aan de schatkist. Op welke wijze is in de Miljoe-
nennota met dit voordeel rekening gehouden en op basis van welke 
veronderstelde premieverlaging? Is dit niet een oneigenlijke manier van 
ombuigen en zou het niet eerlijker zijn het voordeel van de premieverlaging 
aan de collectieve sector door te geven, eventueel begeleid door expliciete 
ombuigingsvoorstellen? 

De voorzitter van de commissie, 
Kraaijeveld-Wouters 

De griffier van de commissie. 
Van der Windt 
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